
از میان خبرها

گوناکون

 اجرای طرح رجیستری 
مسمومیت ها درمرکز تحقیقات 

سم شناسی مشهد
رئیس مرکز تحقیقات سم شناسی دانشگاه علوم پزشکی 
مشهد اظهارکرد: اجرای طرح رجیستری مسمومیت ها، 
اولویت برنامه های ســال آینده مرکز تحقیقات است که 
با همکاری بخش مســمومیت بیمارســتان امام رضا)ع( 

انجام خواهد شد. 
دکتر سید هادی موســوی، در گفت وگو با وب دا اظهار 
کرد: مرکز تحقیقات ســم شناســی، نخســتین مرکز در 
زمینــه بالینــی و پایه بوده کــه در هــر دو زمینــه فعالیت 
های چشمگیری دارد. وی با اشــاره به این که در زمینه 
تحقیقــات بالینی، بخش مســمومیت بیمارســتان امام 
رضا)ع( همکاری ویژه ای با مرکــز دارد، اظهار کرد: در 
این مرکز تحقیقــات ۹ عضو هیئت علمی فعال هســتند 
که هــر کــدام اچ ایندکس هــای بســیار خوبــی دارند و 
دانشــجویان پســا دکترا نیز با ایــن مرکز همــکاری می 

کنند.
 رئیــس مرکــز تحقیقــات ســم شناســی دانشــگاه علوم 
پزشــکی مشــهد با اشــاره به این که در ســال های اخیر، 
آمار مســمومیت با ســرب افزایش یافته اســت و از همین 
رو استادان مرکز در این عرصه نیز ورود کرده اند، گفت: 
همچنین کارهای مطالعاتی نیز در خصوص استفاده از 
داروهای مکمل در کنار داروهای کلاسیک برای بیماران 
شــیمیایی در این مرکز انجام می شــود. دکتر موسوی با 
تاکید براین که انــواع اوردوز های دارویی و مســمومیت 
های مختلف، موضوعات پژوهشــی اســتادان این مرکز 
اســت، تاکید کرد: همچنین اســتفاده بهینه از زهرهای 
حیوانی همچون زهر مار افعی برای درمان خون ریزی ها 
نیز در دستور کار این مرکز تحقیقات است. دانشیار گروه 
فارموکولوژی دانشگاه علوم پزشکی مشهد تصریح کرد: 
مســمومیت با گاز مونواکســید کربن که بــه خصوص در 
فصل سرما افراد زیادی را درگیر می کند و تسهیل روند 
درمان، از دیگــر موضوعات تحقیقاتی اســت، همچنین 
در حوزه چگونگی درمان مســمومان  با قــرص برنج نیز 

تحقیقات ادامه خواهد داشت.

 کاشت ۴۰۰ اصله نهال 
در بیمارستان امام رضا )ع(

۴۰۰  اصله نهال همزمان با نزدیک شدن به فصل بهار، 
در مرکز آموزشی، پژوهشی، درمانی امام رضا)ع( مشهد 

غرس شد. 
نجاری رئیــس اداره خدمــات عمومی بیمارســتان امام 
رضــا)ع( در گفــت وگــو بــا وب دا اظهــار کــرد: از حدود 
۱۵ســال قبل به طــور مداوم همه ســاله با كاشــت انواع 
درختان ودرختچــه ها)بیــش از ۵۰۰۰اصلــه درخت( 
در فضای ســبز این مركز درمانی، ســعی شده  تا فضایی 
دلنشــین بــرای بیمــاران، مراجعــان و نیروهــای خدوم 
ایــن مركــز فراهــم شــود و امســال هــم ۳۵ اصلــه نهال 
توسط شهرداری و ۳۶۵ اصله توســط واحد فضای سبز 

بیمارستان کاشته شد.

اخبار

اجتماعی

مراسم کلنگ زنی فاز دوم پروژه 
دهکده گلستان علی )ع( برگزار شد

فاز دوم دهکده گلســتان علی ) ع( که با مســاحتی بیش 
از ۳۰ هــزار مترمربع برای اســکان، آمــوزش، پرورش و 
استعداد یابی کودکان بی سرپرســت پیش بینی شده و 
در دست احداث اســت، طی مراســمی با حضور خیران 
و مسئولان استانی و شــهری کلنگ زنی شد. به گزارش 
روابط عمومی شهرداری منطقه ۱2، شهردار منطقه در 
حاشــیه این مراســم گفت: با هدف اجرای رویکردهای 
شورای شهر و شــهردار محترم مشــهد ، مدیریت شهری 
در چارچوب مقررات و قوانین از پشتیبانی اقشار آسیب 
پذیر و کودکان بی سرپرست حمایت خواهد کرد. احمد 
محبی افزود: استعداد یابی و شکوفایی ظرفیت های این 
کودکان، دینی است بر عهده همه آحاد جامعه و مدیریت 
شهری نیز در این امر خداپســندانه حضور فعالانه دارد و 

مشارکت می کند.

معاون حمل و نقل و ترافیک شهرداری 

مشهد خبر داد:

نصب تجهیزات تولید آسفالت 
»پلیمری« پیشرفته در مشهد

معــاون حمــل و نقــل و ترافیــک و سرپرســت معاونــت 
فنــی و عمــران شــهرداری مشــهد از نصــب تجهیــزات 
تولید آســفالت »پلیمری« پیشــرفته در یکــی از کارخانه 
های تولید آســفالت مشــهد خبر داد. به گــزارش پایگاه 
اطلاع رســانی شــهرداری مشــهد، خلیــل ا... کاظمی 
با اشــاره به ایــن کــه آســفالت بــا روش پلیمریزاســیون 
پیشرفته، نسل جدیدی از آسفالت پودر لاستیکی است 
که در کشــورهای دیگر مرسوم اســت، گفت: اما تفاوت 
نوع قدیمی آسفالت پلیمری با آسفالت پلیمری جدید و 
پیشرفته، نحوه مخلوط کردن قیر با پودر پلاستیک است 
به گونه ای که تمام خواص مورد انتظار در لاســتیک، در 

قیر و آسفالت هم موجود است. 
وی افــزود: از جملــه مزایــای آســفالت پلیمــری جدیــد 
می توان به افزایش عمر و اســتحکام آسفالت، دارا بودن 
حافظه شــکلی به این معنی که در صورت جمع شدن بر 
اثر فشار به حالت اولیه خود باز می گردد، کاهش احتمال 
قیر زدگی، قابلیت تولید، پخش و گرفتن تراکم آسفالت 
در هوای سرد، کاهش لغزندگی و صدای تردد خودروها 

اشاره کرد.

۴
روزنامه سیاسی، اقتصادی، فرهنگی، اجتماعی خراسان رضوی
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گزارش جلسه

ملیحه رفیع طلب

2۳ آذرمــاه امســال رئیــس کمیســیون عمــران و 
شهرسازی شورای شهر مشهد از مهلت یک ماهه به 
شهرداری برای ارائه پهنه های بلندمرتبه سازی در 
مشهد خبر داد، مهلت شهرداری گذشت و خبری از 
سند بلند مرتبه سازی نشد و حالا رئیس کمیسیون 
عمران و شهرسازی شــورای شهر مشهد در پاسخ به 
مطالبه روزنامه »خراســان رضوی« در زمینه چرایی 
تاخیر در ارائه ســند بلندمرتبه ســازی مشهد اعلام 
کرد که »تاکنون در این حوزه اقدام مشخصی صورت 
نگرفتــه اســت« و این یعنی مشــهد همچنــان بدون 

سندبلندمرتبه سازی است.

پیگیری سند بلندمرتبه سازی از 2 شهردار	 

به گزارش »خراســان رضوی«، محمدهادی مهدی 
نیا، رئیس کمیســیون عمران و شهرســازی شورای 
شهر مشهد روز گذشته در نشستی خبری و در پاسخ 
به ســوال »خراســان رضوی« درباره سرنوشت سند 
بلند مرتبه سازی مشهد گفت: تا کنون در این حوزه 
اقدام مشخصی نشــده اســت و تا به حال شهرداری 
را دو بار خطاب قــرار دادیم، یک بار خطــاب به آقای 
مهندس تقی زاده و اصرار کردیم که برای این بحث از 
راه و شهرسازی مطالبه گری کنند و بار دیگر نامه ای 
خطاب به آقای کلایی در تاریخ ششم اسفند ماه ۹7 
ارسال و مجددتاکید کردیم هرچه زودتر این موضوع 
را تعیین تکلیف کنند. او بر این موضوع هم تاکید می 
کند که بحث پهنه بندی حریم اگر اتفاق نیفتد، باید 
شاهد بازتولید مجدد فضاهای سکونتگاه های غیر 
رسمی باشیم. زیرا برنامه ای نداریم و زمانی که برنامه 
نداشته باشیم شهر برای خود برنامه خواهد داشت. 
ما نباید درخصوص اراضی که مستعد توسعه حاشیه 
نشینی هستند، منفعل باشیم و باید برنامه ای داشته 
باشیم و اجازه ندهیم حاشیه نشینی توسعه پیدا کند 
و این موضوع مورد تاکید آقای استاندار نیزهست. بر 
همین مبنا باید برنامه مشخص جایگزینی برای پهنه 

بندی حریم داشته باشیم. 
مهــدی نیــا تصریح مــی کند: کلان شــهر مشــهد 
با هــر رویکردی که باشــد مشــکلات و مســائل آن 
متفاوت با بقیه کلان شــهرهای دنیا نیست. وقتی 
شــهر از حدی می گذرد، اقتصاد شــهر، مراودات 

شــهرداری، حوزه شهرسازی و شــدت استفاده از 
زمین طوری پیش می رود که به سمت ارتفاع سازی 
می رود و این قضیه ناگزیر است. ما در سند ابلاغی 
ســال ۹۵، افزایش ارتفاع 2۳ متر را ممنوع و ذکر 
کرده ایم تا زمانی که سند بلند مرتبه سازی نیاید، 
اجازه افزایش ارتفاع را ندهید اما در همان ابلاغیه 
گفته شده است که طی سه ماه سند تهیه شود. باید 
تعیین کنیم کجا بلند مرتبه سازی شود که این سند 
را نداریم و از این رو بر روی گونه های مختلف بلند 
مرتبه سازی انجام می شود. وی تاکید کرد: هر چه 
زودتر باید ضوابط بلند مرتبه سازی را داشته باشیم 
تا بتوانیم برای شهر نســخه مناسبی بپیچیم. بلند 
مرتبه سازی نه خوب است نه بد. اگر جای درستی 
اتفاق بیفتد خیلی هم خوب است. سند بلند مرتبه 
سازی باید هر چه زودتر تعیین تکلیف شود تا دچار 
از هم گسیختگی و تخلفات نشویم چرا که برگشت 

پذیری برای آن کار آسانی نیست.
مهدی نیا همچنین در این جلسه، موضوعاتی از جمله 
بودجه پروژه های عمرانی، ســند بلند مرتبه سازی، 
زمان بندی انتقال پادگان ارتش و احداث پارک 72 
هکتاری در این اراضی و... را مطرح کرد که در ادامه 

گزیده ای از اظهارات وی می آید:

افزایش 96 درصدی بودجه عمرانی	 
* در خصوص پروژه های عمرانی برای سال ۹8، 
از دو مــاه پیش نشســت های مشــترک و جلســات 
هــم اندیشــی بیــن شــهرداری و اعضای شــورای 

شــهر برگزار و قرار شد در ســال ۹8 در پروژه های 
عمرانی، حرکت تهاجمی داشته باشیم. در بودجه 
عمرانــی ســال ۹8 شــاهد افزایــش ۹۶ درصدی 
هســتیم و ســبدی از پــروژه هــای عمرانی شــروع 
خواهد شد. یک مورد از پروژه های بزرگ عمرانی 
چند روز پیش کلنگ خورد و عملیــات کلنگ زنی 
یک مورد دیگر هم قبل از سال جدید انجام خواهد 
شد و در نظر داریم ماهی یک کلنگ زنی در زمینه 
پروژه های عمرانی داشــته باشــیم. بیشتر بودجه 
عمرانی در حوزه های افزایش کیفیت حمل و نقل 
و ارتقای محیط شهری است و همچنین قرار است 
محافظه کاری در ســال اول را جبران کنیم. برای 
سال آینده حدودا بین ۴۶۰ تا ۴7۰ میلیارد تومان 

اعتبار برای پروژه های عمرانی در نظر گرفته ایم.

زمان بندی انتقال پادگان و پارک 72 	 
هکتاری 

* در جلســات متعــددی که در کمیســیون مــاده ۵ 
مشــترک با مهندســی ارتش اتفــاق افتــاد، یکی از 
تاکیداتی که مدیریت شهری همزمان با تصویب طرح 
انتقال پادگان داشت، برنامه زمان بندی و فاز بندی 
بود. از آن جایی کــه متن مصوبه شــواری عالی به ما 
ابلاغ نشده است، اطلاع ندارم که سند و برنامه زمان 
بندی جزو مســتندات آمده اســت یا نه. برنامه زمان 
بندی با توجه به کش و قوس و سنگینی کاری که وجود 
دارد، باید حتما دو جانبه باشــد و عزیزان ارتش باید 
آن را قبول داشته باشــند و از طرفی مدیریت شهری 

قابلیت این را داشــته باشــد کــه آن را تحویل بگیرد. 
ارتش و نیروی انتظامی پروتکل های امنیتی در این 
زمینه دارند که باید رعایت شود و باز شدن دیوارها و 

درها به این راحتی نیست. 

مدیریت یکپارچه شهری نداریم	 
* متولی حریم شــهر، طبق قانون شهرداری است 
که باید از حریم حفاظت کند. البته صرف حفاظت 
امکان پذیر برای تحقق نیست بر همین مبنا با این 
که مدیریت یکپارچه شــهری نداریــم و حدود ۱2 
سازمان دخیل در موضوعات حریم هستند، لااقل 
باید ســند یک پارچه داشته باشــیم و چند دستگاه 
اگر با هم یک پارچه نیستند، لااقل در حوزه حریم 
هماهنــگ باشــند. بضاعــت شــهرداری در زمینه 
نظارت کافی نیست و فقط رویکرد سلبی کمکی به 
موضوع نمی کند. در حریــم باید کاربری هایی که 
قابلیت استقرار در محدوده شهر ندارند با ضوابطی 
در حریم تحقق پیــدا کنند. بیشــتر تخلفات نیز در 

همین زمینه است.

سرانجام قلعه وکیل آباد	 
* رویکردمان در مواجهه با بافت های فرسوده، پنج 
نوع است که در سند بازآفرینی آمده و یک مورد آن، 
روستاهای الحاق شده به شهر است که قلعه وکیل 
آباد و آبکــوه از این نوع اســت. رویکــرد بازآفرینی با 
مشارکت مردم است و 2۰ دفتر تسهیل گر را پیش 
بینی کرده بودیــم که چهــار مــورد آن را در اولویت 
گذاشــتیم که یکی از اولویت های اولیه برای بحث 
ورود تسهیل گر، قلعه وکیل آباد است که امیدواریم 
هر چه زودتر گروه تسهیل گر انتخاب شود. امیدوارم 
این رویکرد پاسخی برای مشکلات این چنینی باشد 
و از هر نوع مداخله مستقیم کور و تملک کور که زخم 
بزنــد به بافت شــهری انتقــاد می کنیــم. همچنین 
ســه منطقه اولویت دار دیگر، شــامل آبکوه و شهید 

شفیعی خواهد بود .

امید به ادامه ساخت کمربند جنوبی	 
* این پــروژه باید بــا مداخله نماینــده عالی دولت 
به سرانجام برســد و امیدواریم استاندار در این راه 
کمک کند. در زمــان خود، پروژه مســیر قانونی را 
طی کرده و در ســند طرح جامع ســوم آمده و مورد 
تصویــب بالاترین مقــام ترافیکی کشــور نیــز بوده 
است. ضمن این که تاکنون هزینه هایی برای پروژه 

شده است و پیمانکار هم دارد.

سند بلند مرتبه سازی مشهد همچنان بلاتکلیف 
رئیس کمیسیون عمران شورای شهر: موضوع تعیین تکلیف سند بلند مرتبه سازی مشهد را دوبار از شهردار فعلی و سابق پیگیری کردیم

انتخاب معاون زن برای شهرداری مشهد در سال 98
با نزدیک شدن ایام نوروز و شور و اشتیاق هموطنان در تهیه ماهی قرمز برای سفره های هفت 
سین، اداره کل دام پزشکی خراسان رضوی از اجرای دستورالعمل صادر شده از سوی سازمان 
دام پزشکی کشور برای افزایش ایمنی شهروندان و مراکز پرورش آبزیان در استان خبر داد. به 
گزارش روابط عمومی دام پزشکی استان، رئیس اداره بهداشت و مدیریت بیماری های آبزیان 
اداره کل دام پزشکی خراسان رضوی در این زمینه گفت: نگهداری انواع دوزیستان، خزندگان 

و حلزون های سیبی، مخاطرات بهداشتی جدی را به خانواده ها تحمیل می کند که بر این اساس نگهداری آن ها 
ممنوع است و در صورت مشاهده چنین مواردی در مراکز تکثیر و مزارع پرورش و فروش ماهیان قرمز، با متخلفان 

برخورد خواهد شد.  دکتر غلامرضا قنبری افزود: برخی از انواع این جانوران بسیار مهاجم و خطرناک اند.

مدیر سرمایه انسانی دانشــگاه علوم پزشکی مشهد از آغاز طرح متناســب سازی نیروی 
انسانی بیمارستان های مشهد خبر داد. به گزارش وب دا، دکتر عبدا... ریحانی در حاشیه 
نخستین نشست کارگروه تخصصی متناسب سازی نیروی انسانی بیمارستان های مشهد 
با اشاره به رویکرد مدیران ارشد دانشگاه مبنی بر تعیین و توزیع اصولی و عادلانه نیروی 
انسانی مورد نیاز واحدهای تابعه  اظهار کرد: با توجه به نقش بی بدیل نیروی انسانی در 

اجرای برنامه ها و اقدامات طرح ریزی شده در راستای اهداف دانشگاه، بازنگری و ارتقای  برنامه های موجود و 
ارائه روش های موثر و نوین در تعیین صحیح نیروی مورد نیاز، الزامی است. وی با تاکید بر تلاش بی وقفه مدیران 

و کارکنان دانشگاه افزود:باید از ایجاد هرگونه اخلال در روند ارائه خدمات بهداشتی درمانی جلوگیری شود.

شهردار مشهد وعده داده است که یک معاون زن برای شهرداری مشهد در سال آینده 
انتخاب کند. محمدرضا کلایی در گفت وگو با ایســنا درخصوص وعــده  خود مبنی بر 
انتخاب یکی از معاونان از میان خانم ها اظهار کرد: من به جد به این قضیه اعتقاد دارم 
و ان شــاءا... این اتفاق خواهد افتاد. وی درخصوص زمان انتخاب معاون خانم گفت: 
فکر می کنم در سال ۹8 این انتخاب انجام شود. شهردار مشهد در پاسخ به این پرسش 

که تاریخ دقیق تری برای این انتخاب ذکر شود، بازهم تاکید کرد: ان شاءا... سال ۹8 این اتفاق خواهد افتاد . 
کلایی در پاسخ به این پرسش که معاون خانم برای کدام یک از معاونت ها انتخاب خواهد شد، گفت: اجازه 

دهید زمانی که انتخاب صورت گرفت، مشخص شود.

مدیر سرمایه انسانی دانشگاه علوم پزشکی مشهد اعلام کرد یک مسئول در دام پزشکی استان اعلام کرد:شهردار مشهد وعده داد

ممنوعیت نگهداری و فروش انواع دوزیستان و خزندگاناجرای متناسب سازی نیروی انسانی در بیمارستان های مشهد

چهره ها و خبرها
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واحد صفحه آرایی روزنامه خراسان 
سفارش می پذیرد

شهردار منطقه ۵ مشــهد با اشــاره به انتخاب مشاور 
برای رفــع مشــکلات جمعه بازار شــهید شوشــتری 
در منطقــه شــترک مشــهد، گفــت: طــرح تعریــض 
خیابان هــای اطــراف جمعــه بــازار آمــاده اســت. به 
گــزارش پایــگاه اطلاع رســانی شــهرداری مشــهد، 
حســین عبدا... زاده، روز گذشــته در نشست خبری 
مشترک شــهرداران مناطق ۴، ۵ و ۶ مشــهد افزود:  
7.۵ میلیارد بودجه بــرای این منظــور در نظر گرفته 
شده اســت تا کار از دو مسیر دنبال شــود. وی با بیان 
این که جمعه بازار در حریم منطقه است، تصریح کرد: 
شروع احداث جمعه بازار از سال ۹۴ بوده و دخالتی 
در احــداث و مکان یابی نداشــتیم، در واقع ســازمان 
میادیــن کار را پیگیــری می کنــد و مــا به دنبــال رفع 
معضلات آن هســتیم. وی افزود: پیش از این، جمعه 
بازار در محدوده بولوار میامی قرار داشت و مسئولان 
با انتقــال آن از محدوده به حریم شــهر بــه دنبال رفع 

مشکلات آن بودند. عبدا... زاده با اشاره به این که این 
میزان اســتقبال پیش بینی نشده بود، افزود: پیش از 
این آماری حدود ۴۰ تا ۵۰ هزار نفر مراجعه کننده به 
جمعه بازار ثبت شده بود که این رقم با احداث جمعه 

بازار در مکان جدید به 2برابر افزایش یافته است.
شهردار منطقه ۵ مشــهد همچنین با اشاره به این که 
هــزار و ۴۳8 هکتار محدوده خدماتــی و چهار هزار و 
222 هکتار محدوده حریم منطقه ۵ است، افزود: هم 
اکنون یکی از بحث های این منطقه که از ابتدای سال 
به عنوان فرصت و تهدید به آن پرداخته ایم، زمین های 
رها شده  است که کارگروهی تشــکیل و با شناسایی 
مالکان جلساتی با آنان برگزار و توافقات اولیه با ۱۵8 
نفر از ایــن مالکان انجام شــد. وی با اشــاره به این که 
اوایل سال آینده، مجموعه آبی دو منظوره ای را برای 
بانوان و آقایان به بهره برداری خواهیم رساند، تصریح 
کرد: همچنین سامان دهی شلوغ بازار نیز در دستور 

کار قرار دارد که تاکنون ۵7 درصد پیشرفت فیزیکی 
داشــته اســت. عبدا... زاده با بیان این که شهرداری 
وظیفه ای در قبال جمع آوری معتادان ندارد، افزود: 
با این حال، شهرداری با دیگر نهادهای دخیل در این 
موضوع همکاری دارد و در این خصوص اعتباراتی از 
سوی ستاد منظور شده و در اختیار حوزه های مربوط 

قرار گرفته است.

احداث پروژه پارکینگ خیابان ابوریحان با 	 
مشارکت بخش خصوصی

همچنین شهردار منطقه ۴ مشهد نیز در این نشست 
خبــری گفــت: احــداث پــروژه پارکینــگ خیابــان 
ابوریحــان با ظرفیــت ۱۰۰۰ جای پــارک خودرو در 
دســتور کار قرار دارد. غلامرضا غلامــی اظهار کرد: 
معضل پارکینــگ در خیابان ابوریحــان و مفتح وجود 
دارد. بــرای این منظور، پــروژه احــداث پارکینگ در 

خیابــان ابوریحــان بــا مســاحت ۹7۶۰ مترمربع در 
دســتور کار اســت. وی بــه ســکنی گزیــدن ۴۰ هزار 
خانــواده مهاجــر در منطقــه ۴ مشــهد اشــاره کــرد و 
گفت: این رقم معادل ۱۵ درصد جمعیت کل منطقه 
محسوب می شود. غلامی با اشاره به این که 2۶۵۱ 
اقدام برای جلوگیری از تخلفات ســاختمانی در این 
منطقه صــورت گرفته اســت، اظهار کرد: بــا توجه به 
این که اراضی قولنامه ای اســت در تلاش هســتیم با 
مشوق های ارائه شده، این املاک تعیین تکلیف شود. 
وی افزود: تلاش می شود ساخت و سازهای منطقه با 
در نظر گرفتن بالاترین اســتانداردهای ممکن انجام 
شود تا از خطرات احتمالی پیشگیری شود و رضایت 

شهروندان را به همراه داشته باشد.

بخشی از مناطق 4، 5، 6 و 7 با هم ادغام 	 
می شود

همچنین شهردار منطقه ۶ مشهد نیز در این نشست، 
با اشاره به طرح اضافه شدن تعداد مناطق شهرداری 
مشهد و ادغام بخش هایی از برخی مناطق با یکدیگر 
گفت: بخشی از مناطق ۴، ۵ ، ۶ و 7 با یکدیگر ادغام 
می شــود. حجت اله حیدری افزود: در این خصوص 

کدبندی ها انجام شده است و تلاش می شود ادغام 
بخشی از مناطق به یکدیگر مشکل و مزاحمتی برای 
مردم ایجاد نکند اما در این زمینه پیگیر سیاست کلی 

ستاد هستیم.
 وی با بیــان این کــه جمعیت حاشــیه  نشــین منطقه 
۶ مشــهد بیش از ۱8۰ هزار نفراســت که این رقم از 
جمعیت برخی شهرســتان های استان بیشتر است، 
اظهار کرد: جمعیــت منطقه ۶ بیــش از 222 هزار و 
۶۱۶  نفر با ســه ناحیــه، ۱۵ محله و میانگین ســنی 
حدود 2۶ سال است. وی با اشاره به این که سرمایه 
گذار زمانی به ســرمایه گذاری رغبت می کند که در 
محاسبات خود فضای مناسب را برای آورده اش پیدا 
کند، ادامه داد: باید دید مدیریت ستادی برای منطقه 
چه اهمیتی قائل است. در این خصوص ایجاد پروژه 
های خاص در مناطق پیشــنهاد شــده بــود که برای 
نمونه می توان به احــداث پل مصلی بــه عنوان یکی 
از پروژه های خاص اشاره کرد که ورودی مثبت را به 
همراه دارد. وی درباره مشکلات شهرک شیرین نیز 
گفت: مشکل شــهرک، اتصال بدنه شهرک به سمت 
دیگر صدمتری اســت که پل مصلی را بــه عنوان یک 

گزینه پیشنهادی مطرح کردیم.

در نشست خبری مشترک شهرداران مناطق 4، 5 و 6 مشهد مطرح شد: 

طرح تعریض خیابان های اطراف جمعه بازار مشهد، آماده اجرا 


